

26th Kiwanis Golf Tournament - Peter Bedard Memorial

Summerlea Golf & Country Club, 1000 Rte de Lotbinière, Vaudreuil-Dorion, QC J7V 0H5

Monday, June 16, 2025

Activities

Hole #	Featured Holes	Sponsor
# 7	HOLE-IN-ONE	Kiwanian Karen Kurtz, ReMax Performance Inc.
#10	Closest to the Pin <i>Men's & Women</i>	Paul Martinelli Inc.
#14	Food & Refreshments Stand	Kiwanian Brian Cadoret
#17	Longest drive <i>Men's & Women</i>	Kiwanis Lakeshore Montréal

Tournament Format

4-person best-ball/scramble

All 4 players will tee off (if 3 players, 1 will hit an extra ball on each hole, alternating with other players). The **best shot** will be selected and everyone plays from there. This process repeats until the ball is in the hole and the score is entered.

Your ball can be placed by hand within **12 inches** of the selected shot, but **not closer to the hole**.

If the selected ball is in a bunker, rough or another fairway, the **first ball must be played as it lies** by the player whose ball it is. Subsequent balls may be placed by hand within **12 inches** of that spot but must **remain in the same lie** (sand trap, rough, or fairway).

***Yellow ball(s) and Team scorecard
MUST be submitted by Team Captain
when returning the golf cart.**

Schedule for the Day

Registration & Brunch 8:30 -10AM
Shotgun TeeOff 10:15 - 10:30 AM
Cocktails & Networking 4:00 - 5:30 PM
Opening Remarks & Dinner 5:30 PM
Awards and MC 6:30 PM
Closest to the Hole – Women, Men
Longest Drive – Women, Men
Grand Prize – Winning Team
Hole-In-One
Peter Bedard Achievement Awards
Cheque presentations to
60 million girls / WIAH / Ricochet
Yellow Ball Draw
50-50 Draw
Closing Remarks 8:30 PM

Kiwanis Yellow Ball Challenge

All Yellow balls are purchased at registration (or on the course) for **\$25**. A **YB must be in play at all times**, by a participating golfer until the 18 holes; Yellow Balls that **finish the round** participate in the draw... **honor code in effect** please!

Hole-In-One – Rules

Women may shoot from a **maximum of 15 yards less** than men in a mixed tournament.

The insured tournament must be played in groups of **no-less than three (3) players**.

Only one shot per participant is eligible.
Absolutely **no practice shots or mulligan**.

In an event of a winner, the chance of a **second winner is allowed**!

26è Tournoi de Golf – Mémorial Peter Bedard

Summerlea Golf & Country Club 1000 Rte de Lotbinière, Vaudreuil-Dorion, QC J7V 0H5

Lundi, le 16 juin, 2025

Activités

Horaire de la journée

No de trou	Surveillez ces trous	Commandite par	
#7	TROU D'UN COUP	Kiwanienne Karen Kurtz, ReMax Performance Inc.	Inscription & brunch 8h30 -10h00 Départ simultané 10h15/10h30 Cocktails et réseautage 16h00 – 17h30 Mot de bienvenue et souper 17h30
#10	Le plus proche de la coupe <i>Hommes et femmes</i>	Paul Martinelli Inc	Début de la soirée et MC 18h15 Le plus proche de la coupe – homme et femme Le coup le plus long – homme et femme Grand Prix – Équipe gagnante
#14	Rafraîchissements et d'aliments	Kiwanien Brian Cadoret	Prix d'accomplissement Peter Bedard Présentation des chèques 60 millions de filles / WIAIH / Ricochet
#17	Coup le plus long <i>Hommes et femmes</i>	Kiwanis Lakeshore Montreal	Tirage du gagnant défi de la balle jaune Tirage du gagnant moitié-moitié Mot de la fin 19 h 30

Format du Tournoi

4-personnes meilleure balle / scramble

Les 4 joueurs partiront (si 3 joueurs, 1 frappera une balle supplémentaire sur chaque trou en alternance avec d'autres joueurs). Le **meilleur coup** sera sélectionné. Tout le monde joue à partir de là. Cela sera répété jusqu'à ce que la balle soit dans le trou

Votre balle peut être placée à la main à moins de **12 pouces** du coup sélectionné, mais à la même distance.

Si la balle doit être jouée à partir d'un « bunker », hors terrain ou d'une autre allée, la **première balle doit être jouée telle qu'elle se trouve** par le joueur qui a frappé cette balle. Les autres balles peuvent être placées à moins de **12 pouces** de cet endroit, mais doivent **rester dans le piège à sable, hors terrain ou de l'autre allée**.

Les Balle(s) jaune(s) et la carte de pointage de l'équipe seront soumises par le capitaine de l'équipe lors du retour de la voiturette de golf.

Kiwanis

Le défi de la Balle Jaune

Les balles jaunes sont achetées lors de l'inscription (ou sur le parcours) pour **25 \$** chaque. Une **BJ doit être en jeu en tout temps** par un joueur, jusqu'à ce que la partie soit terminée ; les BJ qui **terminent la ronde** participeront au tirage... **code d'honneur en vigueur** s'il vous plaît!

Trou d'un coup – règles

Les femmes peuvent tirer d'un **maximum de 15 verges** de moins que les hommes dans un tournoi mixte.

Le tournoi doit être joué en groupes **d'au moins trois (3) golfeurs**.

Un seul coup par participant est permis.
Absolument **pas de tirs de pratique ou de Mulligan**.

Dans le cas d'un premier gagnant, la chance d'un **deuxième gagnant est permise** !